
Zápis ze školské rady ze dne 22. 10. 2008 
 
Seznam přítomných: 
Členové rady:  
Jana Koptišová, prof. Ing. František Liška, CSc., Mgr. Radana  Vojtíšková, Tomáš Konečný 
Hosté: ředitel školy Ing. Zajíček                                        
 
Úvodní část: 
Ředitel školy seznámil Radu školy se současnou problematikou školy 

- postup prací při výměně oken 
- personální problematika 
Anglický jazyk učí od září 2008 pan Vojtěch Paleta. Ředitel školy řešil připomínky 
studentů k novému vyučujícímu. Po hospitaci a dalším sledování konstatoval, že vyučující 
nevyužívá moderní přístupy, vyučuje tradičně. Studenti naší školy jsou zvyklí na práci 
s pomůckami, moderní technikou. Z hlediska odbornosti i přístupu k žákům je výuka 
v pořádku. Ing. Zajíček také Radě školy vysvětlil problémy při výběru zaměstnance (jeden 
zájemce na výuku anglického jazyka).  

 
 
Hlavní část: 
1) Schválení výroční zprávy za školní rok 2007/ 2008. 
    Výroční zpráva byla projednána a jednohlasně schválena.  
2) Volba předsedy školské rady. Byla zvolena Jana Koptišová.(3 pro, 1 se zdržel    hlasování) 
3) Organizační záležitosti 
 
Závěr: 
Předběžná domluva termínu dalšího jednání Rady školy listopad - prosinec 2008.  
V příštím jednání budeme  probírat školní vzdělávací program. Další program připraví 
předsedkyně komise. 
 
 
 
V Praze 23. 10. 2008                                                  Zapsala Mgr. Vojtíšková 
 


